

关于自 2020 年 1 月 6 日起 CHTC 有机标准允许使用的投入品部 分重要更新的通知

Important update to the allowed inputs of our CHTC organic standard from 6th January 2020

2019 年 12 月 17 日，欧盟委员会发布了 [EU 2019/2164](#) 号法规，对 EC 889/2018 附录允许使用的投入品进行了修订。CHTC 有机标准由于正在申请欧盟第三国等效标准的批准，为确保与欧盟有机法规保持持续等效，故对 CHTC 有机标准 2017 V1.3 版进行了相应的修订，并更新为 CHTC 有机标准 2020 V1 版。

On 17 Dec 2019, a new regulation [EU 2019/2164](#) amending EC 889/2008 has just been published. To ensure equivalence with EU organic regulation, CHTC has updated the old CHTC organic standard 2017 V1.3 with a new CHTC organic standard 2020 V1 for a number of changes.

主要涉及修订附录 A.1 肥料和土壤调节剂，附录 A.2 植保产品，附录 B.4 用于动物营养的饲料添加剂，附录 C.1 食品添加剂、包括载体，附录 C.5 有机葡萄酒中允许使用的产品和物质。

Annex A.1 fertilizers and soil conditioners, Annex A.2 plant protection products, Annex B.4 feed additives used in animal nutrition, Annex C.1 food additives, including carriers, and Annex C.5 products and substances authorized for use or addition in organic products of the wine sector have been changed.

根据 EU 2019/2164，植保产品的使用应首先满足欧盟 [EU 540/2011](#) 法规的要求。企业有责任确保植保产品的使用符合 [EU 540/2011](#) 的要求和限制使用条件。例如：铜，EU 540/2011 中的规定为每 7 年使用量不得超过 28kg/ha，旧版 EC 889/2008 要求铜每年使用量不得超过 6kg/ha，EU 540/2011 更严时，应按 EU 540/2011 执行。

According to EU 2019/2164, all Plant protection products have to comply at least with the conditions for use as specified in the Annex to Commission Implementing Regulation ([EU](#)) No 540/2011. Onus is on the operator to ensure these requirements and application restrictions of [EU 540/2011](#) are met. For example: use of Copper, in

EU 540/2011, only uses resulting in a total application of maximum 28 kg of copper per hectare over a period of 7 years shall be authorised. The previous allowed maximum of 6kg copper/ha per year is removed and the stricter restrictions defined in EU 540/2011 apply.

如有任何问题，请联系五洲恒通，电话：010-63012535。

Should you have any questions please do not hesitate to contact the CHTC office on 010-63012535.